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Van Het college van B&W 

Aan Gemeente Blaricum - Gemeenteraad 

Portefeuillehouder   A.M. Kennis  

 
Onderwerp 

Stand van zaken kitesurfen, Stichtse Strand 

 

Portefeuillehouder 

A.M. Kennis (Blaricum) 

 

Openbaar 

Ja 

 

Kennisnemen van 

De huidige stand van zaken rondom het kitesurfen bij het Stichtse Strand; 

 

Aanleiding (inleiding) 

De Kitesurfvereniging is in het najaar van 2021 in contact gekomen met de gemeente 

over kitesurfen bij het Stichtse Strand.  

Kitesurfen bij het Stichtse Strand is geen gelegaliseerde activiteit. Om de locatie eventueel 

te legaliseren zal de gemeente met Rijkswaterstaat en de Provincie Noord- Holland om 

tafel gaan. Er zijn eerste gesprekken geweest met Rijkswaterstaat over de 

randvoorwaarden. Deze voorwaarden zijn teruggekoppeld aan de Kitesurfvereniging.  

Graag brengen wij ook de gemeenteraad op de hoogte van wat wij besproken hebben.  

 

Kernboodschap en consequenties 

Vanuit Rijkswaterstaat is in eerste instantie een negatief nautisch advies gekomen om het 

Stichtse Strand als kitesurflocatie te gebruiken. Zij gaven aan dat jaarrond kitesurfen op 

onze locatie vanuit nautisch oogpunt ongewenst is.  

We hebben naar aanleiding van dit advies nogmaals contact met Rijkswaterstaat gezocht 

om te kijken of er onder voorwaarden toch mogelijkheden zijn om het kitesurfen 

mogelijk te maken. Op basis hiervan heeft Rijkswaterstaat de twee onderstaande 

voorwaarden meegegeven:  

1. Een winteropenstelling in de periode oktober- april is wel bespreekbaar.  

2. De vaargeul mag niet gekruist worden.  
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Hierdoor ontstaat er een kortere kitesurfperiode en een kleinere afbakening van het 

kitesurfgebied dan er vanuit de Kitesurfvereniging gevraagd was.  

Deze boodschap is gecommuniceerd met de Kitesurfvereniging, waarna we gezamenlijk 

besloten hebben om het traject voort te zetten.  

Onze volgende stap is bepalen of er vanuit de Wet Natuurbescherming bezwaren zijn om 

dit gebied als Kitesurfgebied te gebruiken. Dit is nodig om uiteindelijk een vergunning op 

basis van het Binnenvaartpolitiereglement bij Rijkswaterstaat aan te vragen.   

 

Communicatie 

De gemeente heeft overleg met de betrokken partijen en zal dit overleg voortzetten over 

de vervolgstappen.  

 

Vervolg 

1. In gesprek met de provincie Noord-Holland i.v.m. de Wet Natuurbescherming; 

2. Uitvoeren toetsing op basis van de Wet Natuurbescherming, de kosten hiervoor 

worden per raadsvoorstel voorgelegd; 

3. In gesprek met belanghebbenden van het gebied (Kitesurfvereniging, Natuur 

organisaties etc. ); 

4. Aanvragen vergunning op basis van het Binnenvaartpolitiereglement, 

Rijkswaterstaat. 

 

Bijlagen 

N.v.t. 

 

 


